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خبـر رئیس سازمان آتش نشانی شیراز عنوان کرد؛ 
 حضور پرشور آتش نشانان در تأمین ایمنی مراسم راهپیمایی ۲۲ بهمن 

آتش نشانان شیراز با استقرار در ۲۳ نقطه مشخص شده با خودروهای سبک و 
بر  را  بهمن سال ۱۴۰۰  راهپیمایی ۲۲  ویژه  تمهیدات  و  ایمنی  تأمین  سنگین، 

عهده داشتند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی  سازمان آتش نشانی شیراز 
بهمن و راهپیمایی مردم ولایتمدار  فرارسیدن ۲۲  با  قانع  گفت:  محمد هادی 
ایمنی  تأمین  منظور  به  نیز  شیراز  آتش نشانی  سازمان  روز،  این  در  شیراز 
راهپیمایان، تمهیدات ویژه ای را در نظر گرفت و همگام با اقشار مختلف مردم 

تجدید  انقلاب  رهبر  آرمان های  با  بهمن   ۲۲ راهپیمایی  در  پرشور  حضور  با 
پیمان کردند.

در  آتش نشانی  ایستگاه   ۲۳ اینکه  بر  علاوه  راستا  همین  در  داد:  ادامه  وی 
آماده باش کامل قرار داشت، بر اساس برنامه از پیش تعیین شده، اکیپ هایی از 
آتش نشانان در ۲۳ نقطه به همراه انواع خودروهای سبک و سنگین، تانکرهای 
آب، نردبان و بالابر، و همچنین ۱۰ دستگاه موتورسیکلت در نقاط مشخص شده 

مستقر شده و تا پایان مراسم و عادی شدن رفت و آمد حضور مؤثر داشتند.

و  شهرسازی  و  راه  وزیر  حضور  با  شهری  بازآفرینی  طرح  کلنگ 
استاندار فارس در محله قصردشت شیراز به زمین زده شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری، در 
این مراسم  قاسمی با بیان اینکه یکی از مسائل مهم کشور بهسازی 
محیط زندگی مردم در محلات فرسوده است، اظهار داشت: خوشبختانه 
در قانون جهش تولید مسکن سهم خوبی برای استان ها در نظر گرفته 
شده و سهم فارس در این طرح ۱۱ هزار واحد و سهم شهر شیراز ۸ 

هزار واحد است.
این طرح  از  مسکن  سازندگان  و  مردم  امیدواریم  اینکه  بیان  با  وی 
برای  خوبی  بسیار  کم بهره  تسهیلات  و  وام ها  افزود:  کنند،  استقبال 
حمایت از طرح بازآفرینی شهری پیش بینی شده و برای شهر شیراز 

وام ۴۰۰ میلیونی در نظر گرفته شده است.
در  شیراز  قصردشت  محله  در  شهری  بازآفرینی  طرح  است  گفتنی 
مساحت عرصه یک هزار و ۸۵۰ مترمربع و مساحت اعیان ۹ هزار و 
۹۶۰ مترمربع اجرا می شود. رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و تلفیق 
بودجه ۱۴۰۱ مجلس شورای اسلامی در جمع مدیرکل و منتخبی از 
فرهنگیان شیراز خبر داد: رتبه بندی معلمان شامل همه نیروهای اداری 

و آموزشی و قطعاً اجرایی خواهد شد.
همسان سازی بازنشستگان در برنامه بودجه وجود دارد و حذف نشده 

است
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و تلفیق بودجه ۱۴۰۱ مجلس شورای 
رتبه بندی  نظام  گفت:  شیراز  فرهنگیان  از  منتخبی  جمع  در  اسلامی 
معلمان قطعاً انجام خواهد شد و شامل همه نیروهای آموزش و پرورش 
به  بنا  خواهد بود چراکه در آموزش و پرورش همه معلم هستند و 
ضرورت در پست های اداری قرار می گیرند و ممکن است مجدد به 

معلمی برگردند و این چرخه دائم در حال انجام است.
روابط  و  اطلاع رسانی  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمومی آموزش و پرورش فارس،  حمیدرضا حاجی بابایی در جمع 
نمایندگان تشکل های صنفی و همچنین منتخبی از فرهنگیان شیراز 
گفت: آموزش و پرورش منشأ همه خدمات است و میزان رشد یک 

کشور به اندازه میزان نگاه به این سیستم است.
با استناد به  رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی 
بیانات رهبر انقلاب گفت: خرج در آموزش و پرورش خرج برای 

تولید آنهم از فاخرترین نوع تولید است.
حاجی بابایی به قدم های بزرگی که در آموزش و پرورش انجام شده 
اینکه ما  با  اشاره کرد و گفت: گلایه فرهنگیان این است که چرا 
این کارهای خوب را انجام می دهیم اما آن توجه و رسیدگی مطلوب 

انجام نمی شود.
وزیر اسبق آموزش و پرورش بابیان اینکه رهبر انقلاب بارها فرمودند 
آموزش و پرورش مولد سرمایه اجتماعی است گفت: باید به آموزش 
و پرورش نگاه دیگری کرد و یک بار دیگر باید آموزش و پرورش 

را محور اساسی توسعه در کشور بدانیم.
حاجی بابایی بابیان اینکه نگاهش در بودجه ریزی به همه ارکان جامعه 
بودجه  بحث  حساسیت  با  بنده  می بینید  هم  جایی  اگر  گفت:  است 
دارم  اعتقاد  که  معناست  بدان  می کنم  دنبال  را  پرورش  و  آموزش 
این کار به معنای پول دادن به معلم نیست بلکه خدمت رساندن به 
همه جامعه است چراکه معلم با سرمایه های مردم یعنی دانش موزان 
سروکار دارد.رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی 
انتقاد از برخی نگاه ها در ساله های گذشته به آموزش و پرورش  با 
گفت: یکی از این موارد نگاه خصوصی سازی به آموزش و پرورش 
است البته این بدان معنا نیست که ما مخالف مدارس غیردولتی هستیم 
بلکه این است که دولت باید همه حمایت های خود را از آموزش و 

پرورش داشته باشد و همه هزینه های آن را تقبل کند.
حاجی بابایی بابیان اینکه معلمین انسان های نجیب و باحیایی هستند 
نظام حقوق و پرداخت  به شیوه  تبعیض نگران هستند  از  امروزه  اما 
دستمزد در کشور انتقاد کرد و گفت: این صحبت را در اولین جلسه 
الله  آیه  جناب  با  را  صحبت  این  اقتصادی  هماهنگی  عالی  شورای 
رییسی، رئیس جمهوری نیز انجام داده است و ایشان نیز پذیرفته است 

و در حال اصلاح آن هستند 
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه 
پیدا  افزایش  درصد   ۶۰ تا  پایین  حقوق های  آینده  سال  بودجه  در 
خواهند کرد گفت: این بدان معناست که خالص دریافتی هیچ کس 

نباید زیر ۵ میلیون تومان باشد
رئیس کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ مجلس شورای اسلامی همچنین 
درخصوص مالیات بر حقوق کارمندان نیز گفت: به حقوق های بین 

۵ تا ۱۵ میلیون تومان ده درصد بیشتر مالیات تعلق نخواهد گرفت.
انجام خواهد شد و  نظام رتبه بندی معلمان قطعاً  بابایی گفت:  حاجی 
شامل همه نیروهای آموزش و پرورش خواهد بود چراکه در آموزش 
و پرورش همه معلم هستند و بنا به ضرورت در پست های اداری قرار 
می گیرند و ممکن است مجدد به معلمی برگردند و این چرخه دائم 

در حال انجام است.
همه  در  معلم  جایگاه  اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  اسبق  وزیر 
اعصار و قرون در بین مردم جایگاهی خاص است گفت: ما معلمان 
باید قدر این نگرش و جایگاه را ابتدا خودمان بدانیم و نباید خدای 

ناکرده با رفتارهایمان خدشه ای به آن وارد کنیم. 
حاجی بابایی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه به روند 
انتقاد دارد گفت: صندوق  فرهنگیان  فعالیت صندوق ذخیره  کنونی 
باید به سمت این برود که نخبگان اقتصادی در این صندوق حضور 
یابند و به دنبال بورس و سرمایه گذاری در امورات اقتصادی مهمی 

باشند و معلمان نیز کاملًا از نتایج آن بهره مند شوند.
و  درمان  شیوه  این  به  اینکه  بابیان  پرورش  و  آموزش  اسبق  وزیر 
خدمات رفاهی معلمان انتقاد دارد گفت: تجربه نشان داده کار آموزش 
و پرورش درمانگاه و باشگاه داری نیست و باید ترتیبی اتخاذ شود تا 
به عنوان مثال بیمه درمانی معلم به نحوی باشد که او هرگاه اراده کرد 
به هر مکان درمانی مراجعه و از خدمات رایگان آن استفاده کند شبیه 

همان کاری که در دوران وزارت بنده با بیمه طلایی انجام گرفت.
رئیس کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به سخنی از مقام معظم رهبری که فرمودند کسی که بیمار شد ممکن 
است غصه درد داشته باشد ولی نباید غصه هزینه وبی پولی را داشته 
بودجه  در  مالی  نیازمند  بیماران صعب العلاج  صندوق  ایجاد  به  باشد 
آن  به  نیز  تومان  میلیارد  هزار   ۲۵ و گفت:  اشاره کرد  جاری  سال 

اختصاص داده ایم.
نیازمند  را  پرورش  و  آموزش  در  مدیریت  و  اداره  بابایی  حاجی 
تیم  و  پرورش  و  آموزش  وزیر  گفت:  و  دانست  خاصی  هنرمندی 
قانونگذار در  قانونی که  از همه ظرفیت های  بتواند  باید  او  مدیریتی 
و  آموزش  عظیم  دستگاه  مطلوب  اداره  برای  قرارداده  آنها  اختیار 

پرورش استفاده کند.
به  اشاره  با  اسلامی  بودجه مجلس شورای  برنامه و  رئیس کمیسیون 
اینکه در حال حاضر هم در دولت وهم مجلس شورای اسلامی اراده 
همسان سازی  مسئله  به  دارد  وجود  فرهنگیان  به  کمک  برای  قوی 
بازنشستگان نیز اشاره کرد و گفت: افرادی که در شرف بازنشستگی 
هستند خیالشان راحت باشد که همسان سازی همچنان در برنامه وجود 
دارد و حذف نخواهد شد.حاجی بابایی بابیان اینکه اعتقاد دارد معلم 
است  درس  کلاس  در  که  هنگامی  اما  باشد  معترض  هم  هرچقدر 
عاشقانه مشغول به خدمت به تعلیم و تربیت دانش آموزان است گفت: 
وظیفه همه مسئولین خدمت بی منت به این قشر عزیز و فرهیخته است 
وخود من نیز با تمام توانم این کار را به جد دنبال خواهم کرد ومعلم 

خط قرمز من است.
رئیس کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ مجلس شورای اسلامی همچنین 
از عزم جدی مجلس شورای اسلامی و دولت برای ترمیم حقوق همه 
کارمندان سایر دستگاه های اجرایی هم که از وضعیت حقوقی مناسبی 

برخوردار نیستند اشاره کرد.
مدیرکل  عسکری؛  خلیل  محمد  دیدار،  این  در  می شود:  خاطرنشان 
نمایندگان تشکل های صنفی  از  آموزش و پرورش فارس و جمعی 
فرهنگیان و تعدادی از همکاران فرهنگی به بیان دغدغه ها و مشکلات 

و خواسته های فرهنگیان پرداختند.

با حضور وزیر راه و شهرسازی؛ 

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس از افزایش اعتبارات 
دو پروژه بزرگراهی جهرم لار بندرعباس و فسا داراب کهگم خبر 

داد. 
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
لار،  جهرم،  شیراز،  بزرگراه  کرد:  عنوان  رضایی  محمود  فارس 
جنوب  به  شمال  کریدور  در  ارتباطی  مهم  محورهای  از  بندرعباس 
است که هم اینک در چند قطعه در حال احداث بوده و بخشی از آن 

نیز به بهره برداری رسیده است. 
 وی این پروژه را یکی از مهم ترین پروژه های استان و در کریدور 
پروژه  این  نهایی  تکمیل  کرد:  اظهار  و  دانست  جنوب  به  شمال 
و  دریا  به  شیراز  بزرگراهی  دسترسی  و  اتصال  نویدبخش  می تواند 

آبهای نیلگون خلیج فارس از مسیر استان هرمزگان باشد.
شیراز،  محور  طول  داد:  ادامه  فارس  استانداری  عمرانی  امور  معاون 
فارس  استان های  که  است  کیلومتر   ۵۵۰ بندرعباس  لار،  جهرم، 
محور  جاده  این  حقیقت  در  می کند؛  متصل  هم  به  را  هرمزگان  و 
شریانی و ترانزیتی از هرمزگان به سمت استان فارس، مرکز و دیگر 
استان های جنوبی کشور محسوب می شود.رضایی از اجرای باند دوم 
حاضر  حال  در  گفت:  و  داد  خبر  بندرعباس  لار  جهرم  راه  بزرگ 
چند شرکت پیمانکاری در قالب چند قطعه در این طرح ملی مشغول 
فعالیت هستند. وی از تخصیص اعتبار ویژه به این پروژه خبر داد و 
بانک ملی،  به دنبال پیگیری های وزارت راه و شهرسازی و  گفت: 
به  بودجه ۱۴۰۰،  این پروژه در  اعتبارات  بر  مقرر شده است علاوه 

زودی مبلغ ۲۰۰ میلیارد تومان به این پروژه تزریق شود. 
با  کرد:  خاطرنشان  فارس  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
تزریق منابع مالی جدید، روند اجرای این پروژه تسریع شده و جان 

امیدواری  اظهار  رضایی  شد.  خواهد  دمیده  آن  در رگ های  تازه ای 
کرد: در سال ۱۴۰۱ بخش عمده ای از محور جهرم لار به شکل دوبانده 
اجرا شده و زیر بار ترافیک برود. وی در ادامه در خصوص بزرگراه 
شیراز فسا داراب کهگم توضیح داد و گفت: این پروژه در بودجه 
اینکه  است؛ ضمن  بوده  دارا  را  توجهی  قابل  اعتبارات  جاری،  سال 
از محل ماده ۵۶ که بر اساس آن بانک ها منابع قابل توجهی را در 
اختیار وزارت راه و شهرسازی قرار می دهند، اعتبارات این پروژه تا 
حد قابل توجهی افزایش یافته و به رقم مناسبی خواهد رسید.معاون 
سال  در  اینکه  به  اشاره  با  فارس  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی 
بزرگراه درخواهد  به شکل  پروژه  این  از  ۱۴۰۱ بخش های عمده ای 
لار،  جهرم،  محور  دو  هر  سنگین  ترافیک  به  توجه  با  گفت:  آمد 
این  بودن  به حادثه خیز  با توجه  بندرعباس و فسا، داراب، کهگم و 
محورها، حساسیت خاصی از سوی مدیریت ارشد استان و وزارت راه 
اعمال  به تکمیل آنها در کمترین زمان منطقی  و شهرسازی نسبت 
شده است. رضایی به افزایش اعتبارات دو پروژه بزرگراهی مذکور 
نسبت به سال قبل اشاره و اظهار کرد: با تزریق اعتبارات کمکی قابل 
توجه از سوی بانک ها، این پروژه ها در سال آینده جایگاه مطلوبی را 

تجربه خواهند کرد.  

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری فارس خبر داد؛

 افزایش اعتبارات دو پروژه بزرگراهی در فارس 

شهردار شیراز:

اقدامات پدافندی را در حوزه های مختلف 
شهری دنبال می کنیم

تأکید معاون درمان وزارت بهداشت در نخستین سفر 
خود به شیراز؛

تلاش برای توسعه زیرساخت های 
ارائه خدمات درمانی به کودکان 

مبتلا به کووید ۱۹

رئیس کمیسیون هوشمند سازی شورای شهر شیراز خبر داد؛

راه اندازی سامانه برای محاسبه کرایه 
تاکسی هوشمند

مدیرکل بهزیستی فارس عنوان کرد؛

همدلی، همراهی و یکپارچگی 
راه برون رفت از مشکلات


